
El govern de Mediny� vol una transici� energ�tica pactada

amb el poble

LÕacte dÕaquest mat� a Mediny� sobre el projecte de

parc fotovoltaic EPA.

LÕequip de govern de Mediny�, format per membres de la

candidatura Som Poble 1972 (vinculada a la CUP) i par t de la

coalici� de govern de Sant Juli� de Ramis amb ERC, ha organitzat

una taula rodona per debatre la proposta de construcci� dÕun parc

fotovoltaic al municipi per par t de lÕempresa Sorigu�. LÕobjectiu �s

obrir el projecte a la par ticipaci� ciutadana, amb una consulta

p�blica entre els ve�ns de Mediny�.

Amb lÕobjectiu dÕassegurar la m�xima transpar�ncia, lÕacte ha

aplegat lÕecologista i professora Mar ta Guillaumes; el catedr�tic i

membre de Renovem-nos Pere Roure; i la t�cnica de Naturalistes

de Girona J�lia Gen�. Cada ponent ha explorat els avantatges i inconvenients de la implantaci� dÕenergies

renovables al territori.

Mar ta Guillaumes ha subratllat la impor t�ncia dÕinvolucrar a la poblaci� i fer-la coneixedora del projecte, tamb� el

paper cabdal que han de tenir les compensacions de lÕempresa cap al poble de Mediny� i ha defensat altres

exemples de gesti� de projectes per par t dels ajuntaments, com el parc e�lic de Viladamat, que prioritza la

inversi� p�blica i el benef ici directe per als ciutadans. No obstant aix�, ha remarcat la manca de regulaci� i

control sobre les empreses constructores, que pot compor tar riscos per al territori.

Pere Roure ha destacat la impor t�ncia que t� la transici� energ�tica per rever tir el model de producci� actual i

que no ha parat de cr�ixer des del 1850, i ha remarcat que Òels costos que genera aquesta transici� cal que els

assumim, perqu� si ja �s molt dif�cil arribar als objectius marcats per substituir els combustibles f�ssils per

energies renovables, instaurar un decreixement econ�mic �s pr�cticament impossible a cur t terminiÓ. J�lia Gen�

ha recalcat en la seva intervenci� que Ò�s necess�ria una planif icaci� i ordenaci� a nivell catal� per no malmetre

el territori i la biodiversitatÓ i ha afegit Òque es podria generar la mateixa energia en camps del municipi que no

tenen la protecci� ambiental del terreny proposatÓ.

El regidor de Som Poble Arnau Casademont ha subratllat que el projecte avan�a i que com a Ajuntament el que

poden fer �s negociar amb lÕempresa per tal dÕassegurar que el parc tingui el m�xim de retorn al poble, intentant

que lÕEnerg�tica P�blica inver teixi en el projecte, i sigui respectu�s amb el medi ambient. Per aquest motiu, volen

donar tota la informaci� possible a la ciutadania perqu� voti en una consulta com preferiria que el consistori

abordi la construcci� del parc fotovoltaic.
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